

ANMELDUNG für den 17.05.2018 Großwärmepumpenforum 2018



WÄRMEPUMPE AUSTRIA

Registration Form Large Scale Heat Pump Forum 2018

- Eventticket für Verbandsmitglieder der WPA, BWP, FWS oder EHPA (249,-€)
Ticket for Members of WPA, BWP, FWS or EHPA
 - Eventticket regulär (349,-€)
Regular Ticket
- Ich nehme teil an: / I will participate in:*
- Networking Dinner am 16.05.2018, Museumsquartier Wien/ *Networking Dinner 16th of May*
 - Mitteleuropäisches Großwärmepumpenforum am 17.05.2018/ *Large Scale Heat Pump Forum 2018*

(Frühbucherrabatt bis 06. April 2018 : -50,-€/
Early Bird Discount until 6th of April 2018: -50,-€)

Weitere Infos unter / *more information: www.waermepumpe-austria.at/gwvf*

FIRMA

Company

PERSONENANZAHL GESAMT

Number of attendants

NAME(N)

Name(s)

TELEFON

E-MAIL

SPRACHE (DE / ENG)

Language

Teilnahmebedingungen

Der Teilnahmebeitrag ist abhängig vom Mitgliedsstatus und dem Zeitpunkt der Anmeldung. Darin enthalten sind die Tagungsunterlagen, Verpflegung und der Eintritt zu den Abendveranstaltungen. Bei schriftlicher Stornierung bis zum Anmeldeschluss (30.04.2018) erheben wir eine Stornierungsgebühr von 10% der Teilnahmegebühr. Bis 14 Tage vor Veranstaltungsbeginn werden für die Bearbeitung 50% der Teilnahmegebühr erhoben. Danach ist keine Stornierung mehr möglich.

Terms of participation

The participation fee depends on the membership status (WPA, FWS, BWP or EHPA) and the booking date. It includes the conference binder, board during coffee breaks, lunch and the entrance for the evening events. In case of cancellation before the registration deadline (April 30th 2018) we charge 10 % of the registration fee. 14 days prior to the conference, we charge 50 % of the registration fee. Later cancellations will be fully charged.

Firmenmäßige Zeichnung (Datum, Unterschrift und Firmenstempel)
Date, Signature and Company Stamp



BITTE UM ZUSENDUNG AN: office@waermepumpe-austria.at

Please send to:

Zweitagestickets inklusive EHPA Tagung am 16.05.2018

"decarb:Cities" und dem "Großwärmepumpenforum" sind verfügbar unter: <http://decarbcities.eu/registration/>

Tickets for both events (EHPA Forum, 16th of May 2018, " decarb: Cities" and "Large Scale Heat Pump Forum" are available at <http://decarbcities.eu/registration/>